




 

 

 

Gemeente Haarlem komt ‘sportbeloftes’ na 
 

Op basis van het ‘Sportbesluit’ van de rijksoverheid over te hanteren btw-

tarieven bij sportaccommodaties krijgt de gemeente Haarlem circa 4 miljoen 

euro terug van de Belastingdienst. Daarnaast werkt de btw-maatregel ook 

gunstig door op de investeringsbudgetten van de gemeente. Het college van  

B en W Haarlem zet de btw-gelden in voor Haarlemse sportaccommodaties en 

lost daarmee eerder gemaakte beloftes in. 

 
Vanaf 2004 was het idee dat bij acht sportverenigingen de kleedkamers eigendom 

zouden worden van deze verenigingen. Daarom hebben de verenigingen, naast de 

gemeente, ook zelf hierin geïnvesteerd. Vanwege juridische- en belastingregels 

heeft de gemeente de kleedkamers in bezit gehouden en betalen de verenigingen 

huur. De gemeente heeft bij de verenigingen aangegeven dat zij, onder 

voorwaarden, financiële investeringen in de kleedkamers terug kunnen krijgen. Het 

college stelt de gemeenteraad daarom voor een reservering te maken vanuit de btw-

gelden voor deze teruggave aan de acht verenigingen. 

 

Eerder heeft de gemeente besloten om bijna 1,8 miljoen van de btw-gelden te 

bestemmen voor het gerenoveerde Pim Mulier Sportpark. Ook is er circa  

€ 350.000,-  verwerkt in het jaarresultaat 2010.  

 

Nieuwe sporthal voor onder meer badminton 
Wethouder Sport, Jack van der Hoek: “Een lang gekoesterde wens van de 

gemeenteraad en het college is om een nieuwe multifunctionele sporthal te 

realiseren, die geschikt is voor met name badminton en sportonderwijs. Badminton 

is een van de kernsporten in ons sportbeleid en de huidige hal waar landskampioen 

Duinwijck speelt, is sterk verouderd en voldoet niet meer aan de eisen van deze tijd. 

Met de gemeenteraad was het college al enige tijd op zoek naar 

financieringsmogelijkheden voor een nieuwe hal. Door de gunstige uitwerking van 

het ‘Sportbesluit’ op ons investeringsplan kunnen we nu geld reserveren. De kans 

op realisatie van een nieuwe sporthal komt daarmee een forse stap dichterbij.”  

 

De gemeente gaat met Duinwijck en mogelijke andere gebruikers en partners 

onderzoeken hoe en of een nieuwe sporthal voor badminton en sportonderwijs 

daadwerkelijk te realiseren en te financieren is. Het college wil komend voorjaar de 

resultaten van het onderzoek aan de raad voorleggen. 
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